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PROTOKÓŁ 0012.10.1.2018 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 14 grudnia 2018 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 10.00 – 10.50. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
 
Porządek obrad: 
 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad.  

3. Budżet Miasta na 2019r. 

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok 
 

4.Sprawy bieżące:  
 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych  
w III kwartale 2018 roku oraz aktów prawa miejscowego, 

 Pismo z dnia 30 listopada 2018r. dotyczące sesji Rady Miasta poświęconej 
problematyce planowania przestrzennego, 

 Oferta szkolenia – Komisja Rewizyjna i absolutorium po nowelizacji, 
 

5. Plan pracy Komisji na I półrocze 2019r. 
6. Wolne głosy i wnioski. 
7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Matusiak. 
Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty głosami:  

za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
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Ad. 3. 

Budżet Miasta na 2019 rok 

Matusiak Andrzej 

- Ile środków przekazujemy do Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego? 

Holesz Dariusz – Skarbnik Miasta 

- Przekazujemy 400 tys. zł, tj. na aparat dla potrzeb oddziału kardiologiczno-wewnętrznego – 
300 tys. zł i na system do nadzoru okołoporodowego dla oddziału ginekologiczno-
położniczego – 100 tys. zł. Kupimy za to sprzęt i użyczymy szpitalowi. 

 

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 1, wstrzymujących się – 2. 

 

 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 1, wstrzymujących się – 2. 

 

Ad. 4. 

Sprawy bieżące: 

 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych w 
III kwartale 2018 roku oraz aktów prawa miejscowego, 

 
Komisja przyjęła do wiadomości sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój podjętych w III kwartale 2018 roku oraz aktów prawa miejscowego. 
 
 

 Pismo z dnia 30 listopada 2018r. dotyczące sesji Rady Miasta poświęconej 
problematyce planowania przestrzennego, 

 
Komisja zapoznała się z przedłożonym pismem. 
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 Oferta szkolenia – Komisja Rewizyjna i absolutorium po nowelizacji, 
 
 
Komisja zapoznała się z przedstawioną ofertą szkolenia. 
 
 
 
Ad. 5. 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2019r. 

 

Komisja ustaliła plan pacy na I półrocze 2019r. 

Komisja przyjęła plan pracy głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

   

Ad. 6. 

Wolne głosy i wnioski 

Matusiak Andrzej 
- Pewne tematy dotyczące budżetu miasta zostały przekazane do Komisji Skarbu, chciałbym 
jeszcze poruszyć kwestie, które nie zostały przekazane. Na Komisji Kultury i Sportu 
gościliśmy kierownika Galerii Historii Miasta. Sytuacja jest tragiczna, jeżeli chodzi o 
budynek. Nie możemy czekać na działania, ponieważ za chwilę budynku może nie być. 
Przypomnę, że w budynku znajdują się eksponaty przekazywane przez mieszkańców. W tej 
chwili część z tych eksponatów jest do wyrzucenia z uwagi na pleśń w piwnicach. Odczuwają 
to również pracownicy. Występują tam uczulenia.  
 
Foksowicz Roman – I Zastępca Prezydenta Miasta 
- Jest w tym temacie opinia Sanepidu. Nie ma żadnego zagrożenia dla osób, które tam 
przebywają.  
 
Matusiak Andrzej 
- Proponuję, żeby z zadania z Parku Zdrojowego z 4.300 tys. zł środki zdjąć. 
 
Foksowicz Roman 
- Z rozstrzygniętego przetargu? Jest to zapisane w wieloletniej prognozie finansowej. Przetarg 
jest rozstrzygany.  
 
Matusiak Andrzej 
- Jak to możliwe skoro nie ma przyjętego budżetu. Proszę znaleźć środki finansowe w 
wysokości 2.300 tys. zł na Galerię Historii Miasta. Remont budynku, to kwota minimum 6 
mln zł. To jest nie tylko sprawa odwodnienia budynku. Jest sprawa dachu i sprawa wentylacji.  
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Kubera Józef 
- Na czym Pan Przewodniczący opiera szacunki, że potrzebna jest kwota 6 mln zł? 
 
Matusiak Andrzej 
- Z informacji przedstawionej przez kierownika. Jest przygotowany projekt. Pięć miesięcy 
temu na Sesji prosiłem Panią Prezydent, aby przedstawiła zadania, z których zamierzamy 
zrezygnować, a które zamierzamy realizować. Nie jesteśmy w stanie zrealizować wszystkich. 
Do tej pory nie mam informacji. 
 
Foksowicz Roman 
- Nie jesteśmy w stanie przewidzieć żadnego wyniku przetargu. Dopiero w przetargach 
wychodzą nam kwoty, które musimy dołożyć do poszczególnych projektów. Trudno jest 
powiedzieć, jakie kwoty będą w przetargu.  
 
Matusiak Andrzej 
- Czy mają Państwo inną propozycję, aby na remont Galerii Historii Miasta przeznaczyć 
kwotę 2.300 tys. zł, aby wykonać niezbędne prace.  
 
Foksowicz Roman 
- Podjęliśmy działania szukania innego miejsca na przechowywanie zbiorów, żeby się nie 
niszczyły. Sanepid zbadał i sprawdził tę sprawę i stwierdził, że nie ma zagrożenia dla 
pracowników. Nie wyobrażam sobie sytuacji, że my rozstrzygamy przetarg, a Państwo chcą z 
tej inwestycji zdjąć środki. Nie jest możliwe ściąganie z inwestycji, która ma się lada moment 
rozpocząć.  
 
Matusiak Andrzej 
- Jak jest rozwiązana sprawa z muzeum przemysłu w Moszczenicy? Przekazano informacje, 
że Ostrawa nie jest zainteresowana. Wiadomo, że przetarg, który byłby z tym związany, to 
jest kwota zamiast 11 mln zł około 30 mln zł. Wkład własny jest zabezpieczony. Są 
informacje, że na wkład własny zaciągnęlibyśmy kredyt na tę inwestycję. Proszę o 
odpowiedź, czy są środki w budżecie, czy nie? 
 
Holesz Dariusz 
- W WPF na rok 2018 środki są zabezpieczone. Jesteśmy na etapie rozmów z Czechami. 
Formalnie umowę zawiera Stowarzyszenie Olza. Wpłynęła zgoda na przesunięcie terminu 
realizacji zadania w rozbiciu na kolejne trzy lata. Środki z WPF roku bieżącego zostaną 
przeniesione automatycznie do WPF roku następnego.  
 
Kolb Mirosław 
- Na wczorajszej komisji powiedziano, że w miesiącu marcu pieniądze znajdą się na 
rozpoczęcie izolacji w budynku Galerii Historii Miasta.  
 
Holesz Dariusz 
- Pani Prezydent powiedziała, że się postara. Wiemy, że problem istnieje. Chcemy, żeby Park 
był wyremontowany kompleksowo. Niedługo będzie rozstrzygnięty przetarg na Łazienki III. 
Inwestycja ta będzie trwała około dwóch lat. Do kompletu brakuje nam Łazienek III i 
parkingu jako ostatniego elementu. Taka jest logika postępowania. Nikt się nie uchyla od 
tego. Wszystkim nam na tym zależy. Obecnie szuka się miejsca na przeniesienie zbiorów. 
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Matusiak Andrzej 
- Jaki jest szacunek do eksponatów, które przekazali mieszkańcy bezpłatnie do przechowania 
dla miasta. W jaki sposób miasto potraktowało to wszystko. Przekazywaliśmy informacje 
przy konstruowaniu budżetu na rok 2018.  
 
Foksowicz Roman 
- Pleśń pojawia się, ale to nie jest tak, że zbiory są zniszczone. Chcemy przenieść zbiory i 
przy okazji ozonować je, odgrzybić, zrobić tak, żeby zbiory te były zabezpieczone. O tym 
temacie rozmawiamy od połowy ubiegłego roku, kiedy temat się pojawił. Wydzieliliśmy z 
projektu tą część, żeby zrobić odwodnienie. Planowaliśmy, że wykonamy to ze środków, 
które mogą pozostać z placu fontannowego. Nie zostały, ponieważ środków było za mało. To 
wyniknęło z przetargów. Trzeba będzie środki znaleźć i możliwość będziemy mieli w marcu, 
czy te środki się znajdą. Jeżeli nie, będziemy szukali innej możliwości. Odwodnienie trzeba 
zrobić, to nie pozostawia wątpliwości. Pan Przewodniczący pyta, z czego można środki zdjąć. 
Można zdjąć 2 mln zł z promocji przez sport na remont Galerii. Przez dwa lata mamy 4 mln 
zł.  
 
Matusiak Andrzej 
- Wydział Promocji – wynajęcie powierzchni reklamowej w kwocie 87 tys. zł, czy to jest 
związane z wystawami i gdzie reklamujemy miasto? 
 
Więckowska Barbara – Naczelnik Wydz. IP 
- Nie. To jest związane przede wszystkim w dużej mierze z PKM-em, z powierzchnią 
bezpłatnej komunikacji, na autobusach i to jest koszt 60 tys. zł w skali roku, tj. 8 autobusów. 
Pozostałe to są planowane działania związane z promocją gospodarczą terenów 
inwestycyjnych, wynajęciem tablic.  
 
Matusiak Andrzej 
- Gdzie te tablice są? 
 
Więckowska Barbara 
- Nie tylko w mieście, ale przede wszystkim w ościennych miejscowościach. Tablice są. 
Wynajmuje się jedynie powierzchnie.  
 
Matusiak Andrzej 
- W którym mieście są w tej chwili? 
 
Więckowska Barbara 
- W tej chwili nie mamy. My mamy zadania jednoroczne. Wszystkie zadania muszą być 
realizowane w danym roku budżetowym. W tym roku takiej promocji nie było, jeżeli chodzi o 
bilbordy. 
 
Matusiak Andrzej 
- Wykonanie banerów reklamowych – 10.000 zł. 
 
Więckowska Barbara 
- To są głównie Dni Miasta i większe imprezy miejskie. Koszt jednego banneru, to jest około 
200-300 zł do tego dochodzi powieszenie, czyli koszt wynajęcia zwyżki, to jest około 1.500 zł 
za pięć obiektów.  
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Matusiak Andrzej 
- Koszty transportu oraz pobytu uczestników zagranicznych imprez. Chciałbym Państwu 
przekazać informację, że w bieżącym roku zwróciłem się do Pani Prezydent – goście z 
Prievidzy zaprosili ekipę mieszkańców miasta na turniej w ramach współpracy miast 
partnerskich. Pani Prezydent odmówiła. Czy są środki finansowe na to, żeby inni jeździli? 
 
Więckowska Barbara 
- Środki są zabezpieczone.  
 
Foksowicz Roman 
- Na dzień przed wyjazdem nie da się czegoś takiego przeprowadzić. Współpraca nie polega 
na tym, żeby finansować przewożenie mieszkańców w różne miejsca np. kibiców na mecze.  
 
Matusiak Andrzej 
- Nie kibiców, tylko uczestników, mieszkańców miasta Jastrzębie-Zdrój, którzy otrzymali 
zaproszenie na dwudniowy turniej. Była kwestia tylko i wyłącznie transportu. Pozostałe 
kwestie rozwiązywało miasto Prievidza. Chodziło tylko o przejazd uczestników na turniej 
szachowy do miasta Prievidza. Zwracaliśmy się również z prośbą, czy jest taka możliwość, 
aby zaprosić szachistów z Prievidzy, jak robiliśmy turniej z okazji 55 – lecia Miasta, gdzie 
miasto nie dało żadnych środków na ten turniej. Chodziło o zaproszenie 4 osób z Prievidzy na 
koszt miasta. Też nie było zgody. Na czym ma polegać współpraca miast partnerskich? 
 
Foksowicz Roman 
- Współpraca ma polegać na realizacji wspólnych projektów, a nie na odwiedzaniu się 
wzajemnie. Obecnie realizujemy z Hairzowem, z Karwiną projekty unijne, transgraniczne. 
Obecnie piszemy projekty z Prievidzą. Są to projekty z grantów wyszehradzkich – Hawirzów, 
Karwina, Prievidza i Borszczów. Piszemy o pozyskanie środków na granty wyszehradzkie, 
rozwój gospodarczy, wspólne doświadczenia. Nie są to duże środki, ale na początek 
współpracy są. W 100% finansowane bez kosztów własnych.  
 
Matusiak Andrzej 
- Na Komisji Kultury i Sportu pojawiła się jeszcze jedna sprawa związana z Biblioteką 
główną. Jest to sprawa związana z bezpieczeństwem, chodzi o kwotę 35 tys. zł na wymianę 
drzwi na I piętrze. Sprawa jest pilna i należy ją zamknąć. Druga sprawa związana była z 
wykładziną tj. kwota 30 tys. zł, ale uważamy, że ze względu na budżet sprawę odpuszczamy. 
Ważna jest kwestia bezpieczeństwa, czyli wymiana drzwi, albo zabieramy z Wydziału 
Promocji, albo z dotacji na szpital. Jaka jest propozycja Pana Prezydenta?  
 
Foksowicz Roman 
- Proszę nie wymagać ode mnie, że ja zadecyduję za Państwa. Oczekuję propozycji od 
Państwa.  
 
Kolb Mirosław 
- W punkcie 13 – publikacje w portalach regionalnych oraz branżowych – 33 tys. zł. Mamy 
gazetę i jeszcze w portalach? Jakie to portale? 
 
Więckowska Barbara 
- Chodzi przede wszystkim o portale internetowe. Gro środków jest związanych z promocją 
gospodarczą. W związku z tym, że planujemy w roku 2019 przede wszystkim promocję 
branżowych zawodów, promocję cechu rzemieślników. Jest to zdecydowanie bardziej 
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kosztowniejsze niż zwykłe wydawnictwa. Nie mamy zaplanowanych konkretnych portali. Jest 
zabezpieczona jedynie kwota. 
 
Matusiak Andrzej 
- Podsumowując, jest sprawa Galerii Historii Miasta i sprawa związana z wymianą drzwi w 
Bibliotece głównej na I piętrze. Uważam, że bezwarunkowo trzeba to zrobić. Rada powinna 
się nad tym pochylić. W związku z tym albo jest jedna propozycja – zdejmujemy 35 tys. zł z 
dofinansowania do szpitala, albo z Wydziału Promocji. Proponuję zdjąć 35 tys. zł z uwagi na 
to, że z Wydziału Promocji i tak zostały zabrane duże środki finansowe związane z innymi 
zadaniami, żeby nie ograniczać Wydziału, proponuję zdjąć środki z dofinansowania do 
szpitala. Poddaję taki wniosek – ściągnięcie 35 tys. zł z dofinansowania do szpitala i 
przeznaczenie środków na wymianę drzwi na I piętrze w Miejskiej Bibliotece Publicznej.  
 
Ogiegło Janusz 
- Ile miasto w ogóle daje na szpital? Moim zdaniem za mało. 
 
Foksowicz Roman 
- W planie mamy kwotę 400 tys. zł na zakup sprzętu tj. dwóch urządzeń.  
 
Holesz Dariusz 
- Środki są zabezpieczone pod konkretne urządzenia. Pani Dyrektor bardzo się ucieszyła, że 
ma praktycznie 100% wymianę komputerów. Można z tego zadania środki zdjąć. Nie trzeba 
wymieniać wszystkich komputerów w tym roku.  
 
Foksowicz Roman 
- Dyrektor w ramach swojego budżetu decyduje, co jest priorytetem. Co jest ważniejsze, 
wymiana wszystkich komputerów, czy bezpieczeństwo, to jest wymiana drzwi. 
 
Holesz Dariusz 
- Pani Dyrektor wystąpiła w tym roku o dodatkowe środki na klimatyzację. Środki otrzymała 
w wysokości 30 tys. zł.  
 
Matusiak Andrzej 
- Jaka kwota przeznaczona jest wymianę komputerów? 
 
Holesz Dariusz 
- Komputery faktycznie są stare i wymagają wymiany. W głównej mierze chodzi o system. 
My kupujemy dobry system do wypożyczania książek, a komputery są stare. Jest problem. 
Bardzo dużo ludzi korzysta z książek w wersji elektronicznej. Drzwi są ważne. Jeżeli w ciągu 
roku będzie możliwość środki można wygospodarować.  
 
Foksowicz Roman 
- Proszę Panią Urszulę Pawłowską o przekazanie informacji Pani Naczelnik o sprawdzenie  
tematu wymiany drzwi w Miejskiej Bibliotece Publicznej. 
 
Matusiak Andrzej 
- W takim razie, z uwagi na to, co usłyszeliśmy, że sprawa zostanie wyjaśniona, wniosek 
wycofuję.  
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Ogiegło Janusz 
- Rozumiem, że ten wniosek jest, ale leży w gestii Pani Dyrektor, aby zdjęła środki z jakiegoś 
zadania i przeznaczyła je na wymianę drzwi.  
 
Holesz Dariusz 
- Nie może być tak, że nagle pojawia się wniosek dotyczący wymiany drzwi. Takiego 
wniosku nie było.  
 
Matusiak Andrzej  
- Umawiamy się, że jeżeli nie ma możliwości w trybie własnym, Biblioteka nie jest w stanie 
załatwić sobie tego tematu, to znajdą się środki finansowe, żeby tę inwestycję przeprowadzić 
w ciągu roku, żeby znalazły się środki w zmianach budżetowych, które przyjmujemy co 
miesiąc. Jako Komisja Rewizyjna będziemy monitorować, czy sprawa jest załatwiona w I 
półroczu 2019r.  
 
Holesz Dariusz 
- Biblioteka ma zabezpieczone środki finansowe w wysokości 183 tys. zł na wymianę 
komputerów. Jeżeli po sprawdzeniu faktycznie będzie taka potrzeba, to otrzyma 150 tys. zł na 
komputery, a resztę na wymianę drzwi.  
 
Matusiak Andrzej 
- Wracając do sprawy Galerii Historii Miasta, to znaczy osuszania, ozonowania, to żeby do 
sprawy wrócić i środki wygospodarować w 2020 roku, aby faktycznie z tematem ruszyć. W 
roku 2021 ma być 2 mln zł na inwestycje. Podsumowując, sprawa wymiany drzwi w 
Bibliotece będzie rozpatrzona. 
 
Komisja nie podjęła żadnych wniosków budżetowych. 
 
 
 
Ad. 7. 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie, po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
 
Protokołowała :       Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Barbara Madera       
                      ANDRZEJ MATUSIAK 
 


